
 

                                                                                                                                 

Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

 

STYREMØTE den 04.05.23 

Til stede: Øyvind Hegglund, Irene Myklebust, Grete M. Larsen, Liv D. Hervik og Per Robertsen 

Fravær; Asbjørn E. Nilsen,  

Saksliste: 

1. Ref. fra sist styremøte. 
2. Ref. fra sist medlemstreff. 
3. Aktuelle saker 
4. Regnskap. 
5. Vedtektsendringer. 
6. Øytur til Vibrandsøy. 
7. Sommerturen 
8. Informasjon fra Ledersamling 18 og 19 april 
9. Kontingent og medlemssystemet. 
10. Eventuelt. 

 

Ad 1. Referat fra forrige styremøte gjennomgått. Godkjent 

Ad 2. Referat fra forrige medlemstreff gjennomgått. Godkjent  

Ad 3.  Aktuelle saker:  
-Lokaler til neste julemøte er bestilt 
-På Vedtektsfestet konferanse for pensjonister og uføre «Fagforbundet Post Vestland» deltok Øivind 
 
Ad 4.  Regnskap. Regnskap ble gjennomgått og vi ha god økonomi. Vedtak: Vi overfører samme beløp 
til jubileums kontoen som i fjor 
 
Ad 5.  Vedtektsendringer. Vi diskuterte om det er ok å ha dette inn på nettsiden uten beløp  Enig. 
 
Ad 6.  Øytur til Vibrandsøy Alt er ok for turen. 48 er påmeldt. Båten betales om bord av hver enkelt. 
Servering er gratis.  Vi vil ha loddsalg der vi lodder ut vinflasker. 25 kr pr lodd. Øyvind og Grete har 
kontroll. Vi spiser inne. 
 
Ad 7.  Sommerturen Vi blir 39 deltakere på turen. Nå er det finpussing av turen. De fleste har 
tilbakemeldt hvor de vi komme på bussen. Vi gleder oss til en topp tur. 
 
Ad 8.  Informasjon fra Ledersamling 18 og 19 april. Øyvind (leder) og Irene (landsstyret) deltok på 
samlingen. Her hadde vi oppe saker som opptar oss som nytt Medlemsregister, medlemsutviklingen 
og utenforskap/ensomhet. Tidligere helseminister Werner Christie tok for seg tema «Er pensjonister 
et problem?» Han snakket om hvordan vi kan bidra til trygghet for dem 
 



Ad 9. Kontingent og medlemssystemet. Irene hadde satt opp en oversikt over de som ikke hadde 
betalt kontingent og hva som kan være årsaken. Vi fordelte de 16 som var på liste til Øyvind, Liv, 
Grene og Per. De tar kontakt og forsøker å få dem på lufta.  
Medlemssystemet fungerer bra og Irene går gjennom en del neste gang. 
 
 
 

Ad 5. Eventuelt  

Vi må forsøke å få tak i de som slutter på Bring og Kundeservice. Viktig at vi arbeider for å få 

opp medlamstallet 

 

Referent Irene 

10.05.23 

 

 

 

 


